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Z a k lj u č c i  
s 6. sjednice ŠO, 20.12.2021. 

 

 

Nazočni članovi Školskog odbora: Ivan Bubić, Hrvoje Đurak , Jelena Čeko, Slaven Staklenac i 

Igor Naglić 

Ostali članovi: Milivoj Magerl, ravnatelj 

Zapisnik vodi Smiljana Maravić 

 

Na sjednici je predložen slijedeći dnevni red: 

1.    Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

2.    Prijedlog plana proračuna 

3.    Razno 

 

Ad. 1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

Zapisnik s prethodne sjednice jednoglasno je usvojen.  

 

Ad. 2. Prijedlog plana Proračuna 

 

Ravnatelj obaviještava prisutne članove Školskog odbora o prijedlogu financijskog 

plana proračuna za 2022. godinu i projekcijom plana za 2023 godinu te iznosi po stavkama 

prihode i rashode. Prisutni prate po stavkama iznošenje ravnatelja o prijedlogu financijskog 

plana. Prijedlog financijskog plana za 2022. god. i projekcija plana za 2023. god. i 2024.god. 

nalaze se na web stranici škole, a Školski odbor jednoglasno prihvaća prijedlog financijskog 

plana.  

 

 

Ad. 4.  Razno   

 

Predstavnik roditelja  u Školskom odboru pokreće pitanje koje nije prestalo biti 

aktualno, a to je otvaranje produženog boravka za učenike 3. razreda. Nakon rasprave 

dogovoreno je da predstavnik roditelja, tokom zimskog raspusta za učenike, posjeti  Oš Ivana 

Meštrovića i da zajedno s ravnateljem obiđu školu i razmotre moguće prostorne opcije, kako bi 

se realizirao zahtjev roditelja o otvaranju produženog boravka u školi za 3. razrede. 



Predstavnik radnika u školi postavlja pitanje ravnatelju (obzirom da se veliki broj 

obroka priprema u školskoj kuhinji i da uvijek ostane hrane koja se ne pojede) bi li zaposlenici 

koji ostaju u školi cijeli dan mogli dobiti kuhani obrok? Uz prijedlog dodaje da su zaposlenici 

voljni platili taj obrok na način da im se od plaće odbije cijena ručka ili da se direktno plati u 

računovodstvu. Ravnatelj odgovara negativno te navodi kako zbog fiskalnih blagajni ne smiju 

naplaćivati račune u školi. Predstavnik radnika tada iznosi da su zaposlenici pitali mogu li 

pojesti ručak ako ostane viška, tj. nakon dogovorenog vremena za ručak učenika, na to ravnatelj 

također odgovara negativno Tijekom sjednice Školskog odbora nije nađeno rješenje na to 

pitanje te je predstavnik radnika rekao da je potrebno naći rješenje kako bi radnici bili 

zadovoljni. 

Pod točkom razno jednoglasno se usvaja da se glavnoj kuharici u školi dodjeli nagrada 

u financijskom obliku, u visini  iznosa koji je neoporeziv. Članovi Školskog odbora su suglasni 

sa prijedlogom ravnatelja 

 

 

Zapisnik sastavio: Smiljana Maravić 

 

Predsjednik Školskog odbora: Igor Naglić, prof. 


